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Abstract (en)
The arrangement has a contact lever (7) and at least one flexible conductor (9) rigidly joined to the lever by applying heat and a pocket (16) on
one end of the lever for accommodating an end section (17) of the conductor with a pocket floor (21) and three side walls (22-24) approximately
perpendicular to the floor. The floor of the pocket has an approximately trapezoidal expanded shape and the end section shape matches the floor.

Abstract (de)
Eine Schaltkontaktanordnung (3) eines elektrischen Schaltgerätes weist Kontakthebel (7) und je einen mit diesen durch Wärmeanwendung fest
verbundenen biegsamen Leiter (9) auf. Die Kontakthebel (7) besitzen trapezförmig gestaltete Aufnahmetaschen (16) zur Aufnahme entsprechend
trapezförmig geformter Endabschnitte (17) der biegsamen Leiter (9). Die Gestaltung der Aufnahmetasche (16) ermöglicht eine mehrseitige
und hochwertige Verbindung der biegsamen Leiter (9) mit den Kontakthebeln (7) mittels bekannter Verfahren, z. B. Widerstandslöten oder
Widerstandsschweißen. <IMAGE>
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